

民政·行政区划

中华人民共和国民政部公告(第 424 号)	12	66
民政部规范性文件清理结果公告	12	66
中华人民共和国民政部令(第 60 号)	13	24
社会组织信用信息管理办法	13	24
国务院办公厅关于印发《为烈属、军属和退役军人等家庭悬挂光荣牌工作实施办法》的通知	23	43
为烈属、军属和退役军人等家庭悬挂光荣牌工作实施办法	23	44
国务院办公厅关于同意建立农村留守儿童关爱保护和困境儿童保障工作部际联席会议制度的函	25	24
中华人民共和国民政部令(第 61 号)	28	27
慈善组织信息公开办法	28	27
民政部 人力资源社会保障部 卫生计生委 中国残联关于印发《残疾人服务机构管理办法》的通知	31	38
残疾人服务机构管理办法	31	39
民政部关于印发推进“互联网+殡葬服务”行动方案的通知	32	34
关于推进“互联网+殡葬服务”的行动方案	32	34
民政部 中央军委政治工作部关于加强非军队主管的社会团体涉军事项管理的通知	32	37
民政部 财政部 国务院扶贫办关于在脱贫攻坚三年行动中切实做好社会救助兜底保障工作的实施意见	35	62

劳动·社会保障

国务院办公厅关于印发保障农民工工资支付工作考核办法的通知	1	32
保障农民工工资支付工作考核办法	1	33
中华人民共和国人力资源和社会保障部令(第 35 号)	10	69
事业单位公开招聘违纪违规行为处理规定	10	70
中华人民共和国人力资源和社会保障部 中华人民共和国财政部令(第 36 号)	10	73
企业年金办法	10	73
国务院关于推行终身职业技能培训制度的意见	14	5
国务院关于改革国有企业工资决定机制的意见	16	46
国务院关于建立企业职工基本养老保险基金中央调剂制度的通知	18	8
人力资源社会保障部 民政部关于印发《高级社会工作者评价办法》的通知	24	69
高级社会工作者评价办法	24	69
中华人民共和国人力资源和社会保障部令(第 37 号)	31	10
人力资源社会保障部关于废止《台湾香港澳门居民在内地就业管理规定》的决定	31	10
国务院关于做好当前和今后一个时期促进就业工作的若干意见	35	17

国土资源·气象·防灾减灾

国土资源部关于加强城市地质工作的指导意见	2	76
国土资源部关于印发《矿业权交易规则》的通知	2	79
矿业权交易规则	2	80
国务院办公厅关于印发《省级政府耕地保护责任目标考核办法》的通知	3	22
省级政府耕地保护责任目标考核办法	3	23
中华人民共和国国土资源部令(第 76 号)	7	18
国土资源行政复议规定	7	19
中华人民共和国国土资源部令(第 77 号)	7	24
地图审核管理规定	7	25
测绘地信局关于印发《国家测绘地理信息局非涉密测绘地理信息成果提供使用管理办法》的通知	7	103

国家测绘地理信息局非涉密测绘地理信息成果提供使用管理办法	7	103
中华人民共和国国土资源部令(第 78 号)	9	11
国土资源部关于修改和废止部分规章的决定	9	11
中华人民共和国海洋倾废管理条例实施办法	9	12
国务院办公厅关于印发跨省域补充耕地国家统筹管理办法和城乡建设用地增减挂钩节余指标跨省域调剂管理办法的通知	10	32
跨省域补充耕地国家统筹管理办法	10	32
城乡建设用地增减挂钩节余指标跨省域调剂管理办法	10	35
中华人民共和国国土资源部令(第 79 号)	11	30
国土资源执法监督规定	11	31
中华人民共和国国土资源部令(第 80 号)	14	28
不动产登记资料查询暂行办法	14	28
中国地震局令(第 10 号)	14	47
中国地震局关于废止部分部门规章和规范性文件的决定	14	48
海洋局关于公布废止的规范性文件目录的公告	15	80
气象局关于公布已废止和修改的规范性文件的公告	17	49
气象局关于加强气象防灾减灾救灾工作的意见	17	52
海洋局关于印发《国家海洋局海洋立法工作程序规定》的通知	17	61
国家海洋局海洋立法工作程序规定	17	62
海洋局关于印发《深海海底区域资源勘探开发样品管理暂行办法》的通知	17	66
深海海底区域资源勘探开发样品管理暂行办法	17	66
海洋局关于印发《深海海底区域资源勘探开发资料管理暂行办法》的通知	17	70
深海海底区域资源勘探开发资料管理暂行办法	17	70
国家测绘地理信息局公告(2017 年第 34 号)	17	75
继续有效的规范性文件目录	17	75
废止的规范性文件目录	17	75
国土资源部 财政部 人民银行 银监会关于印发《土地储备管理办法》的通知	18	45
土地储备管理办法	18	45
气象局关于印发《中国气象局关于加强生态文明建设气象保障服务工作的意见》的通知	18	60
中国气象局关于加强生态文明建设气象保障服务工作的意见	18	61
海洋局关于印发《南极活动环境保护管理规定》的通知	19	62
南极活动环境保护管理规定	19	62
国务院关于加强滨海湿地保护严格管控围填海的通知	23	10
中华人民共和国自然资源部公告(2018 年第 21 号)	34	75
自然资源部关于宣布失效的规范性文件目录的公告	34	75
气象局关于印发《风云气象卫星数据管理办法(试行)》的通知	35	75
风云气象卫星数据管理办法(试行)	35	75

财政·金融

国务院关于探索建立涉农资金统筹整合长效机制的意见	1	19
中国人民银行 中国银行业监督管理委员会令〔〔2017〕第 2 号〕	1	40
汽车贷款管理办法(2017 年修订)	1	40
财政部 民政部 人力资源社会保障部关于运用政府和社会资本合作模式支持养老服务业发展的实施意见	1	65

Implementing Opinions of the Ministry of Civil Affairs, the Ministry of Finance, and the State Council Leading Group Office of Poverty Alleviation and Development on Successfully Providing Social Assistance and Meeting Basic Needs in the Three-year Poverty Alleviation Initiative	35	62
---	----	----

Labour and Social Security

Circular of the General Office of the State Council on Printing and Issuing the Measures for Appraisal of the Work of Guaranteeing the Payment of Migrant Workers' Salaries	1	32
Measures for Appraisal of the Work of Guaranteeing the Payment of Migrant Workers' Salaries	1	33
Decree of the Ministry of Human Resources and Social Security of the People's Republic of China (No. 35)	10	69
Provisions on Handling Violations of Discipline and Regulation in Public Recruitment by Institutions	10	70
Decree of the Ministry of Human Resources and Social Security of the People's Republic of China and the Ministry of Finance of the People's Republic of China (No. 36)	10	73
Measures for Administration of Annuities of Enterprises	10	73
Opinions of the State Council on Promoting the System for Lifelong Training of Vocational Skills	14	5
Opinions of the State Council on Reforming the Wage Determination System in State-owned Enterprises	16	46
Circular of the State Council on Building a Central Allocation System for the Basic Old-age Insurance Fund of Employees of Enterprises	18	8
Circular of the Ministry of Human Resources and Social Security and the Ministry of Civil Affairs on Printing and Issuing the Measures for Appraisal of Senior Social Workers	24	69
Measures for Appraisal of Senior Social Workers	24	69
Decree of the Ministry of Human Resources and Social Security of the People's Republic of China (No. 37)	31	10
Decision of the Ministry of Human Resources and Social Security on Annuling the Provisions on Administration of the Employment of Taiwan, Hong Kong and Macao Residents in the Mainland	31	10
Certain Opinions of the State Council on Effective Present and Future Work to Promote Employment	35	17

Land and Resources, Meteorology, and Protection Against and Mitigation of Disasters

Guiding Opinions of the Ministry of Land and Resources on Strengthening the Geological Work in Cities	2	76
Circular of the Ministry of Land and Resources on Printing and Issuing the Rules on Trading of the Mineral Right	2	79
Rules on Trading of the Mineral Right	2	80
Circular of the General Office of the State Council on Printing and Issuing the Measures for Assessment of Fulfillment of the Responsible Objectives for Protecting Cultivated Land by Governments at the Provincial Level	3	22
Measures for Assessment of Fulfillment of the Responsible Objectives for Protecting Cultivated Land by Governments at the Provincial Level	3	23
Decree of the Ministry of Land and Resources of the People's Republic of China (No. 76)	7	18
Provisions on Administrative Reconsideration on Land and Resources	7	19
Decree of the Ministry of Land and Resources of the People's Republic of China (No. 77)	7	24
Provisions on Administration of Map Review	7	25
Circular of the National Administration of Surveying, Mapping and Geoinformation on Printing and Issuing the Measures of the National Administration of Surveying, Mapping and Geoinformation for Administration of the Provision and Use of Non-confidentiality-related Surveying, Mapping and Geoinformation Results	7	103
Measures of the National Administration of Surveying, Mapping and Geoinformation for Administration of the Provision and Use of Non-confidentiality-related Surveying, Mapping and Geoinformation Results	7	103
Decree of the Ministry of Land and Resources of the People's Republic of China (No. 78)	9	11
Decision of the Ministry of Land and Resources on Amending and Annuling Certain Ministerial Rules	9	11
Measures for the Implementation of the Regulations of the People's Republic of China on Control of Dumping of Wastes in the Ocean	9	12
Circular of the General Office of the State Council on Printing and Issuing the Measures for Administration of the National Comprehensive Arrangements for Supplementing Farmland Across Provincial Regions and the Measures for Administration of Regulating the Surplus Quota for Linking the Increase in Urban Construction Land to the Decrease in Rural Construction Land Across Provincial Regions	10	32
Measures for Administration of the National Comprehensive Arrangements for Supplementing Farmland Across Provincial Regions	10	32
Measures for Administration of Regulating the Surplus Quota for Linking the Increase in Urban Construction Land to the Decrease in Rural Construction Land Across Provincial Regions	10	35

Decree of the Ministry of Land and Resources of the People's Republic of China (No. 79)	11	30
Provisions on Supervision of Law Enforcement with Respect to Land and Resources	11	31
Decree of the Ministry of Land and Resources of the People's Republic of China (No. 80)	14	28
Interim Measures for Consulting Real Estate Registration Data	14	28
Decree of the China Seismological Bureau (No. 10)	14	47
Decision of the China Seismological Bureau on Annulling Certain Rules and Regulatory Documents	14	48
Announcement of the State Oceanic Administration on Publishing the List of Annulled Regulatory Documents	15	80
Announcement of the China Meteorological Administration on Annulled and Amended Regulatory Documents	17	49
Opinions of the China Meteorological Administration on Strengthening the Work of Prevention, Mitigation and Relief of Meteorological Disasters	17	52
Circular of the State Oceanic Administration on Printing and Issuing the Provisions of the State Oceanic Administration on the Procedures for Formulating Oceanic Laws and Regulations	17	61
Provisions of the State Oceanic Administration on the Procedures for Formulating Oceanic Laws and Regulations	17	62
Circular of the State Oceanic Administration on Printing and Issuing the Interim Measures for Administration of Samples in Exploration and Exploitation of Resources in Deep Seabed Areas	17	66
Interim Measures for Administration of Samples in Exploration and Exploitation of Resources in Deep Seabed Areas	17	66
Circular of the State Oceanic Administration on Printing and Issuing the Interim Measures for Administration of Materials in Exploration and Exploitation of Resources in Deep Seabed Areas	17	70
Interim Measures for Administration of Materials in Exploration and Exploitation of Resources in Deep Seabed Areas	17	70
Announcement of the National Administration of Surveying, Mapping and Geoinformation (No. 34, 2017)	17	75
List of Regulatory Documents Continuously in Force	17	75
List of Annulled Regulatory Documents	17	75
Circular of the Ministry of Land and Resources, the Ministry of Finance, the People's Bank of China and the China Banking Regulatory Commission on Printing and Issuing the Measures for Administration of Land Reserves	18	45
Measures for Administration of Land Reserves	18	45
Circular of the China Meteorological Administration on Printing and Issuing the Opinions of the China Meteorological Administration on Strengthening the Meteorological Services to Support Ecological Progress	18	60
Opinions of the China Meteorological Administration on Strengthening the Meteorological Services to Support Ecological Progress	18	61
Circular of the State Oceanic Administration on Printing and Issuing the Provisions on Environmental Protection Management for Antarctic Activities	19	62
Provisions on Environmental Protection Management for Antarctic Activities	19	62
Circular of the State Council on Strengthening the Protection of Coastal Wetlands and Strictly Regulating Sea Enclosure and Reclamation	23	10
Announcement of the Ministry of Natural Resources of the People's Republic of China (No. 21, 2018)	34	75
Announcement of the Ministry of Natural Resources on the List of Invalid Regulatory Documents	34	75
Circular of the China Meteorological Administration on Printing and Issuing the Measures for Managing the Data from Fengyun Meteorological Satellites (for Trial Implementation)	35	75
Measures for Managing the Data from Fengyun Meteorological Satellites (for Trial Implementation)	35	75

Fiscal and Financial Affairs

Opinions of the State Council on Exploring Establishment of the Long-term Mechanism for Comprehensively Integrating the Use of Agro-related Government Funds	1	19
Decree of the People's Bank of China and the China Banking Regulatory Commission (No. 2, 2017)	1	40
Measures for Administration of Automobile Loans (Revised in 2017)	1	40
Implementing Opinions of the Ministry of Finance, the Ministry of Civil Affairs and the Ministry of Human Resources and Social Security on Adopting Public-private Partnership to Support the Development of Elderly Care Services	1	65
Circular of the Ministry of Finance on Printing and Issuing the Basic Principles for Asset Valuation	1	67
Basic Principles for Asset Valuation	1	68
Circular of the Ministry of Finance, the People's Bank of China and the China Securities Regulatory Commission on Printing and Issuing the Measures for Administration of the Composition of Underwriting Syndicates of Treasury Bonds	1	71